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Szanowny Panie,

w odpowiedzi  na  Pana  interpelację  dot.  utworzenia  innego  niż  zaplanowano  dojazdu  do
kortów  tenisowych  ‘CALISIA’ w  Szczypiornie,  wyjaśniam,  że  ze  względu  na  charakter
planowanej inwestycji, nie będzie ona generowała wzmożonego ruchu.

Hala  do  gry  w  tenisa  będzie  mieściła  trzy  korty  tenisowe,  a  co  za  tym  idzie
maksymalna, jednorazowa liczba użytkowników boisk to 12 osób.

Korty tenisowe udostępniane będą również dzieciom w ramach zajęć szkolnych. Taka
forma  użytkowania  nie  będzie  generowała  dużego  ruchu,  ze  względu  na  fakt,  iż  dzieci
przewożone będą w ramach transportu zbiorowego.

Ponadto  informuję,  że  w  ramach  inwestycji  wykonany  zostanie  także  końcowy
odcinek ul. Potulnej, dziś będący odcinkiem gruntowym.
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